
Sastamalan kaupunki         2/25 
Pöytäkirja 
Liikunta- ja nuorisopalvelut 
Asemakatu 9 
38210 Sastamala 
Nuorisovaltuuston kokous 
 
Asia: Nuorisovaltuuston kokous 
Aika: 8.2.2025 klo 14.47–16.38 
Paikka: Nuorisotalo Pilvi, Marttilankatu 24 
 
Kokoukseen kutsutut:  
Halme Elli, poissa 
Heinisuo Lumi, tiedotusvastaava, poissa 
Heinonen Vilja 
Hiedanmaa Sofia 
Joensuu Petrus 
Kaivanto Ada 
Koivuniemi Justiina 
Laaninen Tuomas, saapui klo 14.57 
Murtojärvi Sofia 
Naatula Lotta 
Nieminen Kasper, sihteeri 
Nykvist Eevertti 
Nykvist Frida 
Ollila Anna-Liisa, puheenjohtaja 
Pajala Iiro  
Passi Annika 
Virtanen Jesse, poissa 
Matikainen Julia, varajäsen, poissa 
Mattila Aino, varajäsen, äo 
Partanen Iina, varajäsen, äo 
Aho Maria, nuorisotyöntekijä 
Mäkinen Katariina, sosionomiopiskelija 
Peurala Tytti, vastaava nuorisotyöntekijä 
 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 14.47. 
 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi nimenhuudolla. 
 
 

3. Asialistan hyväksyminen 
Hyväksyttiin asialista. 
 
 



4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Edellisessä kokouksessa pöytäkirjan tarkastajina toimivat Ada Kaivanto ja Justiina 
Koivuniemi. 
Puheenjohtaja ehdottaa aakkosjärjestyksessä seuraaviksi pöytäkirjantarkastajiksi 
Tuomas Laanista ja Sofia Murtojärveä. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Sofia Murtojärvi ja Lotta Naatula. 
 
 

5. Lautakuntien ja muiden edustuspaikkojen kuulumiset 
 
Nuorisohallituksen ehdotus: Kuullaan terveiset yhteisesti nuorisovaltuuston 
kokouksessa ja merkitään tiedoksi saaduksi. 
 
Kaupunginvaltuusto: Ei ole ollut kokousta. 
Kaupunginhallitus: Käsiteltiin valtuuston aloitteita. 
Sivistyslautakunta: Keskustelua ehkäisevästä huumetyöstä, musiikin tiekartta 2030 
Sastamalassa, palveluverkkoselvitys 2025. 
Ympäristölautakunta: Käsiteltiin asemakaavoja. 
Tekninen lautakunta: Puhuttiin kiviainesten hankinta vuodelle 2025, vanhan 
sairaalan purku-urakan hankinta. 
Sastamalan Vesi: Etäluettavien vesimittareiden hankinta hyväksyttiin. 
Työryhmien kuulumiset: Tiedotustiimi jakoi työtehtäviä. 
Muiden edustuspaikkojen kuulumiset: Nuorisoleader: avustusasioita. 
Liikenneturvallisuustyöryhmä: ELY-keskus lopettaa toimintansa, tilalle 
elinvoimakeskus, keskustelua sähkömopojen vaarallisuudesta. 
 
Tuomas Laaninen saapui ajassa 14.57. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: Merkittiin tiedot saaduiksi. 
 
 

6. Oppilakuntayhteistyö 
 
Nuorisohallituksen esitys: Nuorisohallitus esittää nuorisovaltuustolle, että käydään 
kokouksessa nuva-yhteyshenkilöt läpi ja koulun nuva-yhteyshenkilö on vastuussa siitä, 
että nuvan pöytäkirjat menevät esille kouluille ja oppilaskuntien pöytäkirjat saapuvat 
nuvaan. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: Yhteyshenkilöt tuovat oppilaskuntien kokousten 
pöytäkirjat nuvan kokouksiin, ja vievät nuvan pöytäkirjat kouluille. Varapuheenjohtaja 
ja varasihteeri kokoavat tarvittaessa pääkohdat nuvan kokouksista tiedotettaviksi 
oppilaskunnille. 
 
 

7. Sykerockin jatko 
 
Nuorisohallituksen esitys: Nuorisohallitus esittää nuorisovaltuustolle, että 



puheenjohtaja keskustelee vastaavan nuorisotyöntekijän ja liikunta- ja 
nuorisopalvelupäällikön kanssa Sykerockin tulevaisuudesta ennen seuraavaa nuvan 
kokousta. Sykerockin jatkosta päätetään nuvan kokouksessa. 

 
Nuorisovaltuuston päätös: Tehdään kysely nuorten tahtomista esiintyjistä. Harkitaan 
Sykerockin järjestämistä mahdollisuuksien mukaan, mutta ei samalla tavalla ja yhtä 
isona kuin aikaisempina vuosina. Seuraavassa hallituksen kokouksessa valmistellaan 
tarkka budjetti nuvan vuodelle, jolloin tiedetään, kuinka isona Sykerock voidaan 
järjestää. 
 
 

8. Nuorisovaltuuston budjetti 
 
Nuorisohallituksen esitys: Nuorisohallitus esittää nuorisovaltuustolle, että 
tarkastetaan budjettiehdotukset läpi ja tehdään päätös kohdan 7 mukaan. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: Siirretään budjetin käsittely seuraavaan nuvan 
kokoukseen. 
 
 

9. Työpäivät lukuvuonna 2026–2027 ja 2027–2028 
Sastamalan peruskoulujen työpäivät lukuvuosille 2026–2027 ja 2027–2028 
nuorisovaltuuston kommentoitavaksi 

- 3 eri vaihtoehtoa työpäivistä, joista nuorisovaltuusto äänestää mieleistänsä 
→ tutustukaa ennakkoon vaihtoehtoihin nuvan Drivessa asialista-kansiossa 

 
Nuorisovaltuuston päätös: Lukuvuodelle 2026–2027 äänestettiin vaihtoehto 1 ja 
lukuvuodelle 2027–2028 äänestettiin vaihtoehto 3. 
 
 

10.  Liikenneturvallisuustyöryhmä 
 
Nuorisohallituksen esitys: Valitaan nuorisovaltuuston edustaja 
liikenneturvallisuustyöryhmään. Työryhmä kokoontuu noin 2 kertaa vuodessa. 
 
Ehdolla olivat Kasper Nieminen 1 ääni, Ada Kaivanto 1 ääni, Lotta Naatula 3 ääntä, 
Petrus Joensuu 4 ääntä ja Sofia Hiedanmaa 7 ääntä. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: Valittiin liikenneturvallisuustyöryhmään 
nuorisovaltuuston edustajaksi Sofia Hiedanmaa ja varaedustajaksi Petrus Joensuu. 
 
Kokoustauko klo 15.43–15.54. 
 
 

11.  Muut asiat 
 
Kutsu Ohjaamon avajaisiin ke 12.2. klo 14–16 (kutsu Drivessa asialista-kansiossa). 
Valitaan nuorisovaltuuston edustajat. 
Nuorisovaltuuston päätös: Nuorisovaltuuston edustajaksi Ohjaamon avajaisiin 



valittiin Kasper Nieminen ja Petrus Joensuu.  
 
Kutsu Kangasalan nuorisovaltuuston (Suomen vanhin nuorisovaltuusto!) 30-
vuotisjuhliin su 9.3.2025 klo 14.00-17.30. Kutsuttu 1 edustaja + avec (kutsu nuvan 
Driven asialista-kansiossa). 
Nuorisovaltuuston päätös: Nuorisovaltuuston edustajiksi Kangasalan nuvan 30-
vuotisjuhliin valittiin Sofia Murtojärvi ja Annika Passi, ja varalle Lotta Naatula ja Ada 
Kaivanto. 
 
Nuorisohallituksen kokouksen siirto viikolla 25.3. → 1.4. 
Nuorisovaltuuston päätös: Hyväksyttiin kokouksen siirtäminen viikolla eteenpäin. 
 
Lasten ja nuorten foorumi ke 9.4. Sylvään koululla. 
Nuorisovaltuuston päätös: Foorumiin osallistuu nuorisovaltuuston edustajina 
Kasper Nieminen ja Sofia Murtojärvi. 
 
Hyvinvointia asumiseen ja elämiseen - työryhmä haluaa kuulla lasten ja nuorten 
näkemyksiä siitä, mikä Sastamalan elinympäristössä on arvokasta. Elinympäristöllä 
tarkoitetaan paikkaa, jossa vietämme aikaa arjessa. Elinympäristössä kasvamme, 
opimme ja pidämme hauskaa. Mitkä asiat Sastamalan elinympäristössä lapset ja nuoret 
näkevät tärkeänä? Mitkä asiat ovat erityisiä Sastamalan elinympäristössä? Missä on 
kivointa viettää aikaa? Mikä on parasta Sastamalan luonnossa? Tämän päivän 
päätökset vaikuttavat pitkälle tulevaisuuteen siinä, millaisessa Sastamalassa tulevina 
vuosikymmeninä eletään. Nuorisovaltuustolta toivotaan lyhyttä esittelyvideota 
aiheesta lasten ja nuorten foorumiin mennessä 9.4. 
Nuorisovaltuuston päätös: Nuorisovaltuusto päätti tehdä oman esittelyvideon. 
Videosta vastaa tiedotustiimi. 
 
Nuvan hupparit 
Nuorisovaltuuston päätös: Tilataan omat nuva-hupparit. Hupparien väri musta, 
taaksi Sastamalan nuorisovaltuuston logo. Edessä huppareissa vuosiluvut ja etunimi + 
sukunimi vaaleanliilalla. Ei vetoketjua. 
 
Kokousmatkakulut 
Annetaan nuorisovaltuustolle tiedoksi kokousmatkakulujen ilmoittaminen kokousten 
alussa ja miten korvaukset maksetaan. 
 
 

12.  Tiedotettavat asiat 
- Erityisnuorisotyöntekijän sijaisuuden haastattelut pidettiin 23.1.2025. Paikalla nuvan 
edustajana Sofia Murtojärvi. 
- Huippukokous järjestettiin to 30.1.2025 Sylväällä. Edustajana oli Anna-Liisa Ollila.  
- Nuhan ja nuvan kokoukset pidetään keväällä 2025 sivistyspalvelukeskus Uossolla. 
- Sastamalan nuvalla uusi nuvakummi Elvi Olkinuora. 
 
Nuorisovaltuuston päätös: Merkittiin tiedot saaduiksi. 
 

13.  Seuraava kokous 
Nuha: Ti 4.3. Uossolla. 



Nuva: Ti 11.3 Uossolla. 

 
 

14.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 16.38. 


